
အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၄၆

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး  လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ
သတင္းစာစဥ္

ပညာအလင္းပြင့္ျမန္မာသုေတသနေဖာင္ေဒးရွင္းမွ စုစည္းတင္ျပသည္။

ဇန္န၀ါရီ ၉ ရက္၊ ၂ဝ၁၈

ဇန္န၀ါရီ ၈ ရက္၊ ၂၀၁၈

ဇန္နဝါရီ ၂ ရက္က က်င္းပသည့္ ရခိုင္ 
ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ 
ရခုိင္ျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီး 
ဦးမင္းေအာင္ စြပ္စြဲျပစ္တင္ခံရမႈကို လႊတ္ 
ေတာ္၌ မဲခြဲဆံုးျဖတ္ရာ  လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က 
ဆႏၵမဲေပးခဲ့ျခင္းသည္ ဖြဲ႕စည္းပံု အေျခခံ 
ဥပေဒ၊ လႊတ္ေတာ္ဆုိင္ရာဥပေဒ၊ နည္း 
ဥပေဒမ်ားႏွင့္ကိုက္ညီမႈမရွိဆုိသည့္ ေဝဖန္ 
မႈမ်ား လူမႈကြန္ရက္တြင္ ပ်ံ႕ႏွံ႔လာခဲ့သည္။ 

ယင္းသို႔လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ဆႏၵမဲေပး 
ျခင္းသည္ ဥကၠ႒အေနျဖင့္ မဲေပးျခင္း 
မဟုတ္ဘဲ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္အေန 
ျဖင့္ မဲေပးျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ ဒု-ဥကၠ႒ ဦးဦးျမသန္းက ေျပာသည္။
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မဲခြဲဆံုးျဖတ္ရာ၌ ဥကၠ႒(သို႔မဟုတ္) 
ဒုတိယဥကၠ႒သည္ ဆႏၵမဲမေပးရ၊ ေထာက္ခံ 
ဆႏၵမဲႏွင့္ ကန္႔ကြက္ဆႏၵမဲအေရအတြက္ 
တူေနသည့္ကိစၥမွသာ အႏိုင္မဲေပးရမည္ဟု 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဆိုင္ရာ ဥပေဒ၊ နည္း 
ဥပေဒမ်ားတြင္ ျပ႒ာန္းထားသည္။

အဆုိပါ စြပ္စြဲျပစ္တင္ခံရသည့္ မဲခြဲမႈ 
တြင္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ၄၅ ဦး 
တက္ေရာက္ခဲ့ၿပီး ေထာက္ခံမဲေပးသူ ၃၇ ဦး 
ႏွင့္ ကန္႔ကြက္မဲေပးသူ ရွစ္ဦးရွိသည္။ 
အကယ္၍ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ မဲမေပးခဲ့လွ်င္ 
ပင္ မဲေပးခြင့္ရွိသူ သံုးပံုႏွစ္ပံုေက်ာ္လြန္သည့္
အတြက္ စြပ္စြဲျပစ္တင္ခံရသူကို တာဝန္မွ 
ရပ္စဲရန္ လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳႏုိင္သည္။ 

(ကုိးကား- www.7daydaily.com) 

ရခုိင္စည္ပင္ဝန္ႀကီးကို  စြပ္စြဲျပစ္တင္ရန္  မဲခြဲရာတြင္ 

လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မဲေပးမႈ  ေဝဖန္ခံေနရ

ဇန္နဝါရီ ၇ ရက္၊ ၂၀၁၈

မေကြးတိုင္းေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕ 
ဝန္ႀကီးႏွစ္ဦးကို ရာထူးမွအနားေပးၿပီး ၎ 
တို႔ေနရာတြင္ အစားထုိး ခန္႔အပ္ရန္ရွိ 
ေၾကာင္း မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ဦးတာက အတည္ျပဳေျပာၾကားထား 
သည္။ 

မေကြးတိုင္း လူဝင္မႈႀကီးၾကပ္ေရးႏွင့္ 
လူမႈေရးဝန္ႀကီး ဦးေနမ်ဳိးေက်ာ္က အစိုးရ 
အဖြဲ႕၊ လႊတ္ေတာ္ႏွင့္ပါတီမွ ႏုတ္ထြက္ခြင့္ 
တင္ျပခဲ့သည္။ ထုိ႔ျပင္ မေကြးတိုင္း စိုက္ပ်ဳိး 
ေရး၊ ေမြးျမဴေရးႏွင့္ဆည္ေျမာင္းဝန္ႀကီး 
ဦးစိုးျမင့္သည္ က်န္းမာေရးေၾကာင့္ အနား 
ယူမည္ဟု သတင္းထြက္ေပၚေနသည္။ 

ဒီခ်ဳပ္အစိုးရ ၂ ႏွစ္သက္တမ္းသို႔ ေရာက္ 
လာခ်ိန္တြင္ ရက္ပိုင္းအတြင္း တိုင္းေဒသ 
ႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးမ်ား အေျပာင္း 
အေရႊ႕ ျဖစ္ေပၚခဲ့သည္။

ရခိုင္ျပည္နယ္စည္ပင္ဝန္ႀကီးအား ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္က စြပ္စြဲျပစ္တင္၍ တာဝန္မွ 
ရပ္စဲရန္ အတည္ျပဳထားသည္။ ဧရာဝတီ 
တိုင္း စိုက္ပ်ဳိးေမြးျမဴေရး၊ သယံဇာတႏွင့္ပတ္ 
ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးဘဟိန္း 
သည္ ဇန္နဝါရီ ၂ ရက္က ႏုတ္ထြက္စာ 
တင္ခဲ့သည္။

မေကြးတိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕အတြင္း ဝန္ႀကီး
အသစ္မ်ားထပ္မံခန္႔ထားရန္ရွိၿပီး ယင္း 
အနက္ အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီ 
မေကြးတိုင္းအလုပ္အမႈေဆာင္အဖြဲ႕ ဥကၠ႒ 
ဦးသိန္းေဇာ္သည္ ဝန္ႀကီးတစ္ေနရာ ရရွိႏိုင္ 
သည္ဟု ခန္႔မွန္းသတင္းမ်ား ထြက္ေပၚေန 
သည္။  (ကိးုကား-www.7daydaily.com)

ျပည္နယ္ႏွင့္တိုင္း သုံးခုရွိ 
ဝန္ႀကီးေနရာမ်ား 
အေျပာင္းအလဲျဖစ္ေပၚ

မဲေရတြက္ေနသည္ကုိ ၾကည့္႐ႈေနေသာ ၀န္ႀကီး ဦးမင္းေအာင္(ပင္နီတုိက္ပုံ၀တ္ထားသူ)ကုိ 
ေတြ႕ရစဥ္။ (ဓာတ္ပုံ-Rakhine Gazette)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၄၆

ဇန္နဝါရီ ၅ ရက္၊ ၂၀၁၈ 
 
လွည္းကူးၿမိဳ႕နယ္အတြင္း ရန္ကုန္- 

မႏၲေလး အျမန္လမ္း ၃ မုိင္ ၁ ဖာလံုအနီး 
ေျမဧက ၁,၄၅၃ ေပ တြင္တည္ေဆာက္မည့္ 
Eco Green City အိမ္ရာစီမံကိန္းကုိ 
ဥပေဒ ႏွင့္ညီၫြတ္မႈ ရွိ၊ မရွိ စိစစ္ႏုိုင္ရန္ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ဥပေဒေရးရာႏွင့္ ေလ့လာ 
သုံးသပ္ေရးအဖြဲ႕သုိ႔ တင္ျပထားသည္။ 
လႊတ္ေတာ္၌လည္း ေမးခြန္းေမးမည္ဟု ရန္ 
ကုန္တုိင္းလႊတ္ေတာ္ ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္း 
ႏွင့္စီးပြားေရးေကာ္မတီထံမွ သိရသည္။

ယင္းစီမံကိန္းကုိ တိုင္းလႊတ္ေတာ္က 
စီမံကိန္းႏွင့္ဘတ္ဂ်က္မ်ား အတည္ျပဳရာ 
တြင္ ေနာက္ဆက္တြဲအျဖစ္ လႊတ္ေတာ္သုိ႔ 
တင္ျပခဲ့သည္။ သုိ႔ေသာ္ စီမံကိန္းအေသး 
စိတ္အခ်က္အလက္မ်ားကုိ လႊတ္ေတာ္၌ 
ရွင္းလင္းတင္ျပျခင္းမရွိသျဖင့္  ေကာ္မတီ 
အစည္းအေ၀းျပဳလုပ္ကာ ထုိသုိ႔ 

ေဆာင္ရြက္ရန္ ဆုံးျဖတ္ခဲ့သည္။ စီမံကိန္းကုိ 
ေဆာက္လုပ္ေရး၀န္ႀကီးဌာနႏွင့္ Alliance 
Star Group of Companies တုိ႔ အက်ဳ းိတူ 
ပူးေပါင္းေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္သည္။ အိမ္ရာ
စီမံကိန္းပႏၷက္တင္မဂၤလာႏွင့္ စီမံကိန္းဆိုင္ 
ရာရွင္းလင္းပြဲကုိ ၂၀၁၇ ခုႏွစ္၊ ဒီဇင္ဘာ ၂၃ 

Eco Green City အိမ္ရာစီမံကိန္းကိစၥ လႊတ္ေတာ္တြင္ေမးမည္

ရက္တြင္ စီမံကိန္း၀င္းအတြင္း ျပဳလုပ္ခဲ့ၿပီး 
ေဆာက္လုပ္ေရးဌာန ျပည္ေထာင္စု၀န္ႀကီး၊ 
ရန္ကုန္တိုင္း၀န္ႀကီးခ်ဳပ္တုိ႔ တက္ေရာက္ခဲ့ 
သည္။
(ကုိးကား- www.7daydaily.com/

www.mizzimaburmese.com)

ဇန္နဝါရီ ၁ ရက္၊ ၂၀၁၈

လက္ရွိအစိုးရသက္တမ္းအတြင္း ဒုတိယအႀကိမ္ ၾကားျဖတ္ 
ေရြးေကာက္ပြဲကို ၂၀၁၈ ခုႏွစ္ ႏွစ္လယ္ပိုင္းတြင္ ထပ္မံက်င္းပ 
မည္ဟု ျပည္ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲ ေကာ္မရွင္အဖဲြ႔၀င္ 
ဦးလွတင့္ က ေျပာသည္။ လက္ရွိတြင္ လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္ ၇ ခု ရွိ 
ေနၿပီး ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲ က်င္းပႏိုင္ရန္ ေကာ္မရွင္အဖြဲ႔ခြဲ 
အဆင့္ဆင့္က ျပင္ဆင္ေဆာင္ရြက္ေနသည္ဟု သိရသည္။

လစ္လပ္မဲဆႏၵနယ္ ၇ ခုမွာ ခ်င္းျပည္နယ္ ကန္ပက္လက္ 
ၿမိဳ႕နယ္ႏွင့္ ရွမ္းျပည္နယ္ လဲခ်ားၿမိဳ႕နယ္ ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္  ၂ ေနရာ၊ ခ်င္းျပည္နယ္ မတူပီမဲဆႏၵနယ္(၁)၊ 
ရခုိင္ျပည္နယ္ ရေသ့ေတာင္မဲဆႏၵနယ္ (၂)၊ စစ္ကိုင္းတုိင္းေဒသ 
ႀကီး တမူးမဲဆႏၵနယ္(၂)၊ ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီး အုတ္တြင္းမဲဆႏၵ 
နယ္(၁)ႏွင့္ မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး သပိတ္က်င္းမဲဆႏၵနယ္ (၁)
တို႔မွ ျပည္နယ္၊ တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ၅ 
ေနရာတို႔ ျဖစ္သည္။
(ကုိးကား- www.rfa.org/burmese/ www.7daydaily.com)

ဒီဇင္ဘာ ၃၁ ရက္၊ ၂၀၁၇

သံျဖဴဇရပ္ၿမိဳ႕နယ္ရွိ စက္စဲကမ္းေျခကို ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ 
၏ စီမံခန္႔ခြဲမႈေအာက္တြင္ မၾကာမီထားရွိမည္ဟု မြန္ျပည္နယ္ 
အစိုးရအဖြဲ႕ သယံဇာတႏွင့္ သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး 
၀န္ႀကီး ေဒါက္တာမင္းၾကည္၀င္းက ေျပာသည္။

စက္စဲကမ္းေျခႏွင့္ပတ္သက္သည့္ အစီရင္ခံစာကုိ မြန္ျပည္ 
နယ္လႊတ္ ေတာ္သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းကာကြယ္ ေစာင့္ 
ၾကည့္ေရးေကာ္မတီက ဒီဇင္ဘာ ၉ ရက္က ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေ၀းတြင္ ထုတ္ျပန္ခဲ့သည္။ ယင္းကမ္းေျခတြင္ စီးပြား 
ျဖစ္လုပ္ကိုင္ေနသည့္ လုပ္ငန္းရွင္မ်ားေၾကာင့္ ျပည္နယ္အစိုးရ 
အဖြဲ႕ ၀င္ေငြရရွိမႈနည္းပါးေနသျဖင့္ ျပည္နယ္အစိုးရလက္ေအာက္ 
တြင္ တိုက္႐ိုက္ကိုင္တြယ္စီမံခန္႔ခြဲရန္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္
စားလွယ္ငါးဦးက လႊတ္ေတာ္တြင္ အႀကံျပဳခဲ့သည္။ ယင္းေနာက္ 
ဒီဇင္ဘာ ၂၈ ရက္တြင္ ျပည္နယ္အစုိးရအဖြဲ႕က စက္စဲကမ္းေျခသုိ႔ 
သြားေရာက္စစ္ေဆးကာ ထုိသုိ႔ဆုံးျဖတ္ခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။ 
(ကိးုကား-http://www.7daydaily.com)

စက္စဲကမ္းေျခကို  ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ ႕၏ 

စီမံခန္႕ခြဲမႈေအာက္တြင္ ထားရွိမည္

ဒုတိယအႀကိမ္ ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပဲြ 

ထပ္မံက်င္းပမည္

Eco Green City အိမ္ရာစီမံကိန္းျပ ပုံစံငယ္။ (ဓာတ္ပံု-Phyo Min Thein Facebook Page)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၄၆

ဒီဇင္ဘာ ၂၉ ရက္၊ ၂၀၁၇
 
သိမ္းဆည္းခံလယ္ယာေျမအေရး ေျဖ 

ရွင္းေဆာင္ရြက္မႈ အားနည္းသည္ဆိုကာ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ 
မင္း(ျပင္ဦးလြင္မဲဆႏၵနယ္အမွတ္-၁)ကို  
ေဒသခံေတာင္သူမ်ားႏွင့္ ေတာင္သူအေရး 
တက္ႂကြလႈပ္ရွားသူမ်ားက ဒီဇင္ဘာ ၂၈ 
ရက္၌ စုေဝးဆႏၵထုတ္ေဖာ္ခဲ့သည္။

ျပင္ဦးလြင္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ ၁၉၉၇ မွစတင္ 
ကာ သိမ္းဆည္းခံရေသာ ေျမဧကေလး 
ေသာင္းေက်ာ္ရွိၿပီး အဆိုပါသိမ္းဆည္းခံ 
ေျမယာမ်ား ျပန္လည္ရရွိေရး ေတာင္းဆိုမႈ 
ေၾကာင့္ ေဒသခံေတာင္သူ ၁၀၀ ေက်ာ္ 
လက္ရွိ တရားစြဲဆိုခံထားရေၾကာင္း ဆႏၵ 
ျပပြဲတြင္ပါဝင္သည့္ ေတာင္သူလယ္သမား 
အေရးတက္ႂကြလႈပ္ရွားသူမ်ားက ေျပာသည္။

လက္ရွိအစုိးရသက္တမ္းအတြင္း ျပင္ဦး 
လြင္ၿမိဳ႕နယ္ရွိ သိမ္းဆည္းခံ လယ္ယာေျမ 
မ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ လယ္ယာေျမ ျပန္လည္ 
စိစစ္ေရးေကာ္မတီသို႔ တိုင္ၾကားသည့္ အမႈ 
၆၀၀ ေက်ာ္ရွိၿပီး အဆိုပါ အမႈမ်ားထဲမွ အမႈ 
၁၀၀ ေက်ာ္ကို တိုင္းအဆင့္သို႔ တင္ျပကာ 
ေျဖရွင္းေဆာင္ရြက္ထားေၾကာင္း လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္မင္းက ေျပာ 
ၾကားထားသည္။  (ကိးုကား-www.7daydaily.com)

 တိုင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ကို 

ျပင္ဦးလြင္ေဒသခံမ်ား ဆႏၵျပ

ဒီဇင္ဘာ ၂၅ ရက္၊ ၂၀၁၇

ဧရာ၀တီတိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖဲြ႕၏ ၂၀၁၈ ခုႏွစ္ ဧၿပီလမွ စက္တင္ဘာလအထိ 
မူလခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္း တင္ျပလာမွဳအေပၚ ဧရာ၀တီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္မွ အတည္ 
ျပဳခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။

 အမွန္တကယ္ ဦးစားေပးေဆာင္ရြက္သင့္သည့္ လုပ္ငန္းက႑မ်ားအားအေျခခံၿပီး 
ေရးဆဲြတင္ျပထားေသာ ရသုံးခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္းျဖစ္ပါသျဖင့္ အတည္ျပဳေပးပါရန္ ျပည္သူ႔ 
ေငြစာရင္း၊ စီမံကိန္းႏွင့္ဘ႑ာေရး၊ စီးပြားေရးႏွင့္ကုန္သြယ္ေရးလုပ္ငန္း ဖြံၿဖိဳးတိုးတက္ေရးရာ 
ေကာ္မတီမွ ေလ့လာေတြ႕ရွိ သုံးသပ္အၾကံျပဳခ်က္မ်ား အစီရင္ခံစာကို လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ျပ 
ခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။ 

''ယခုေတာင္းခံထားေသာ လုပ္ငန္းမ်ားကို ၆ လ အတြင္း အၿပီးအျပတ္ေဆာင္ရြက္ႏိုင္ရန္ 
ႏွင့္ တင္ဒါပိုလွ်ံေငြမ်ားကို အခ်ိန္မီျပန္လည္အပ္ႏွံရန္ အႀကံျပဳလုိပါသည္""ဟု ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း၊ 
စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရး၊ စီးပြားေရးႏွင့္ ကုန္သြယ္ေရးလုပ္ငန္း ဖြံၿဖိဳးတိုးတက္ေရးရာေကာ္မတီ 
က တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ ဒီဇင္ဘာလ ၂၂ ရက္ေန႔တြင္ တင္သြင္းခဲ့သည္။
(ကိးုကား-www.mizzimaburmese.com)

ဧရာ၀တီတိုင္းအစိုးရ ၏  မူလခန္႕မွန္းေျခေငြစာရင္း   

လႊတ္ေတာ္အတည္ျပဳ 

ဒီဇင္ဘာ ၂၆ ရက္၊ ၂၀၁၇ 

ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒမူၾကမ္းကို ပဲခူး 
တိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ဒုတိယအႀကိမ္၊ 
အ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝးတြင္ တင္ျပထား 
ၿပီး အဆိုပါမူၾကမ္းကို ျပင္ဆင္၊ ျဖည့္စြက္ႏိုင္ 
ရန္ ျပည္သူမ်ားအားခ်ျပကာ ေဆြးေႏြးပြဲမ်ား 
က်င္းပေနေၾကာင္း တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ဦးေဇာ္လင္းထိုက္က ေျပာသည္။

၂၀၁၃ ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီး ေရခ်ဳိငါးလုပ္ 

ငန္းဥပေဒသည္ ျပင္ဆင္၊ ျဖည့္စြက္ရန္လုိအပ္ 
ေနသျဖင့္ တရားဥပေဒစိုးမိုးေရး ဥပေဒျပဳ 
ေကာ္မတီႏွင့္ စိုက္ပ်ဳိးေရးႏွင့္ေရလုပ္ငန္း 
ေမြးျမဴေရးေကာ္မတီတို႔ ပူးေပါင္းကာ ေရခ်ဳိ 
ငါးလုပ္ငန္းဥပေဒကို ျပင္ဆင္ျခင္းျဖစ္သည္။

ေဆြးေႏြးရာတြင္ ေဒသတြင္းသယံဇာတ 
ျဖစ္သည့္ အင္းအိုင္မ်ားတြင္ ေဒသခံမ်ား 
ပါဝင္လုပ္ကိုင္ခြင့္ရရွိႏိုင္ရန္ ရည္ရြယ္ခ်က္ 
မ်ား ပါဝင္သည္။ ဌာနဆိုင္ရာမ်ားအဖြဲ႕၊ လုပ္ 
ငန္းရငွမ္်ားအ ဖြ႕ဲ၊  အင္းတငဒ္ါလပုင္န္းရငွမ္်ား 

အဖြဲ႕၊ ေရလုပ္သားအစုအဖြဲ႕၊ အျခားစိတ္ပါ 
ဝင္စားသူမ်ားအဖြဲ႕၊ အရပ္ဘက္ လူမႈအဖြဲ႕ 
အစည္းမ်ား အဖြဲ႕၊ လယ္သမားအစုအဖြဲ႕မ်ား 
ဟူ၍ အဖြဲ႕ခုနစ္ဖြဲ႕ဖြဲ႕၍ ေဆြးေႏြးသည္။

ေဆြးေႏြးပြဲမ်ားကို ဒီဇင္ဘာလအတြင္း 
ျပဳလုပ္ခဲ့ရာ ပဲခူးတိုင္းအေနာက္ျခမ္းတြင္ 
သာယာဝတီႏွင့္ မင္းလွ၊ ျပည္ၿမိဳ႕နယ္၊ ပဲခူး 
တိုင္းအေရွ႕ျခမ္းတြင္ ပဲခူး၊ ျဖဴးႏွင့္ ေညာင္ေလး 
ပင္၊ ေတာင္ငူၿမိဳ႕တုိ႔၌ က်င္းပခဲ့သည္။ 
(ကိးုကား-http://www.7daydaily.com)

ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီး  ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒမူၾကမ္း   အလုပ္႐ံုေဆြးေႏြးပြဲမ်ားက်င္းပ


